
KUNTOSALIN YLLÄPITOSIIVOUS 

 

 
MAANANTAI, TIISTAI JA 

PERJANTAI 
 

 

 Tarkista kertakäyttöpyyhkeet 

ja puhdistusaine. 

 

Käytä puhdistusaineena 

yleispuhdistusainetta.  

 

Ryhmien vastuuhenkilöt 

huolehtivat laitteiden 

pyyhkimisestä ryhmän 

alkaessa. 

 

 Täydennä käsipyyhkeet  

(myös saippua) 

 

 Tyhjennä roska-astia  

 

 Pese käsienpesuallas  

 

 Pyyhi laitteiden 

kosketuspinnat, tarvittaessa 

hiekat laitteiden alaosista 

 

 Pyyhi lattia  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
roska-astia  

 
 

käsienpesuallas  

 
 

 
 

kosketuspinta 

 

 

alaosa 

 

 

 



KESKIVIIKKO 
 

 Täydennä käsipyyhkeet 

(myös saippua) 

 

 Tyhjennä roska-astia  

 

 Tarkista yleisilme (pyyhi 

tahrat lattialta 

tarvittaessa) 

 

 

TORSTAI 
 

 

Siivous suoritetaan kuten ma, ti 

ja pe, lisäksi  

 

 Pyyhi kuntosalilaitteet 

kokonaan (alaosat voidaan 

imuroida tarvittaessa).   

 

 Puhdista lattia 

yhdistelmäkoneella 

  

 Pyyhi ”häkkivaraston” 

lattia tarpeen mukaan 

 

 Puhdista yläpölyt 1 x kk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

täydentää = lisätä 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

imuroida = puhdistaa 

pölynimurilla   

 

 

 

 

yhdistelmäkone  


